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PROJEKT 

 

 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr XLII/2021 
 

z XLII sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu 28 października 2021 r.                                   

w sali obrad Urzędu Gminy Gniezno. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecna radna Kamila 

Butrymowicz.                      

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno- Lidia Lebizon, 

3. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna  Wrzaskowska, 

4. Kierownik Referatu Gospodarki i Rozwoju – Robert Błoch, 

5. Pracownik Referatu Gospodarki i Rozwoju – Inspektor Sławomir Gabryszak, 

6. Kierownik GOPS w Gnieźnie – Mariusz Jopa, 

7. Mecenas – Justyna Gałęcka. 
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Przebieg XLII sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 28 października 2021 r. 

 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram XLII sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – Dz.U. z 2020r. poz. 

713 ze zmianami oraz art. 15zzz ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych – Dz.U. poz. 374 ze zmianami w dni dzisiejszym zostanie 

przeprowadzona w trybie zwykłym, w trybie realnym. 

Serdecznie witam wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Panie i Panów radnych Gminy 

Gniezno. Witam pracowników Urzędu Gminy Gniezno, liczne grono sołtysów, którzy obserwują nas w 

trakcie transmisji. Podkreśliłem ten moment, bo rzeczywiście sołtysi biorą udział w sesjach – obserwują 

nas z tego tytułu, że nie mogą przyjść. 

Witam mieszkańców Gminy Gniezno i inne osoby, które obserwują transmisję XLII sesji Rady Gminy 

Gniezno.  

Drodzy Państwo, wg listy obecności w tym momencie na sali obecnych jest 14 radnych. Nieobecna jest 

radna Kamila Butrymowicz. W tym momencie proszę Państwa o zalogowanie się do systemu tak w 

gwoli formalności. Proszę o zalogowanie się. Dziękuję, czyli mam potwierdzenie – 14 obecnych 

radnych, nieobecna radna Kamila Butrymowicz, czyli uchwały podejmowane w dniu dzisiejszym będą 

prawomocne. 

Jeżeli w trakcie obrad ilość radnych będzie się zmniejszała to będę Państwa na bieżąco o tym 

informował. Proszę o wyciszenie urządzeń mobilnych, aby nie przeszkadzały w dzisiejszych obradach. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady Rady są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W dniu dzisiejszym mamy bodajże jedną kamerę 

więcej zamontowaną na sali, więc osoby obserwujące będą mogły zobaczyć naszą pracę z różnych 

perspektyw. 

Porządek obrad Państwo otrzymali w dniu zwołania sesji i jest on wszystkim Państwu radnym znany, 

ale oczywiście nadmienię, że porządek w każdym momencie możemy zmienić. Teraz zapytam Państwa 

– czy ktoś z Państwa radnych składa wniosek o zmianę porządku obrad? Jeżeli tak, proszę o zgłaszanie. 

Proszę bardzo, Pan radny Patryk Dobrzyński. 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Chciałbym wnieść, Panie Przewodniczący, wniosek o zmianę porządku 

obrad w związku ze wspólnym posiedzeniem Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

oraz Komisji Gospodarki Rolnej i Ochrony Środowiska w dniu 26 października 2021r. Wystosowaliśmy 

wspólny wniosek Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego o zdjęcie z porządku obrad 

XLII sesji Rady Gminy Gniezno punktu 6m) i przeprowadzenie ponownej analizy projektu uchwały ws. 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

budownictwa letniskowego w Lubochni. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie radny. Jeszcze miałem zgłoszenie od Pana radnego 

Jakuba Fryzy. Proszę bardzo, Panie radny. Będziemy każdy wniosek oddzielnie głosować. Proszę 

bardzo. 

 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. Wnoszę, Panie Przewodniczący, o zmianę porządku obrad w 

postaci dodania dwóch punktów. Jeden punkt dot. uchwały ws. poparcia petycji radnej Gminy Gniezno 

- Pani Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej oraz radnego Miasta Gniezno – Pana Tomasza Dzionka z dnia 

19 października 2021r. oraz drugi punkt - dodanie do porządku obrad apelu Rady Gminy Gniezno do 



3 
 

rządu Rzeczpospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. rewitalizacji linii kolejowej 

nr 281, z przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie radny. Czy ktoś z Państwa jeszcze jakiś wniosek 

ma? Nie widzę, w takim razie za chwilę poddam te dwa wnioski pod głosowanie w takiej kolejności, jak 

były zgłaszane. Dodam, że zgodnie z art. 20 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym, rada gminy może 

wprowadzać zmiany w porządku bezwzględną większością ustawowego składu rady, a większość 

bezwzględna jest osiągnięta, gdy podczas głosowania liczba głosów za wnioskiem jest większa od sumy 

głosów przeciw i wstrzymujących się, czyli aby wniosek został przyjęty to liczba osób popierających go 

musi stanowić więcej niż 50% wszystkich głosów. W przypadku naszej Rady, bezwzględna większość 

głosów wynosi 8 głosów za wnioskiem.  

Teraz poddaję pod głosowanie pierwszy wniosek, który złożył Pan radny Patryk Dobrzyński. Ten punkt, 

o którym mówił Pan radny to jest w porządku punkt 6m). Poddaję pod głosowanie wniosek Pana 

radnego o zdjęcie z porządku punktu 6m) – uchwała ws. przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów budownictwa letniskowego w 

Lubochni.  

Poddaję pod głosowanie. Kto z Pań i Panów radnych jest za wnioskiem Pana radnego Patryka 

Dobrzyńskiego – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu na pulpicie. Kto jest przeciwny wnioskowi? 

Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek  radnego Patryka Dobrzyńskiego o zdjęcie z porządku obrad 
XLII sesji Rady Gminy Gniezno punktu 6m i przeprowadzenie ponownej analizy projektu uchwały 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów budownictwa letniskowego w Lubochni 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Na tą chwilę mam, że 13 osób poparło wniosek Pana radnego i 2 

osoby nie głosowały. Dziękuję. Wniosek został poparty jednogłośnie – 14 obecnych radnych poparło 

wniosek Pana radnego. W tym momencie punkt 6m) nam schodzi z porządku. 

Teraz poddaję pod głosowanie pierwszy z wniosków Pana radnego Jakuba Fryzy – Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Był to wniosek o umieszczenie w porządku uchwały ws. poparcia 

petycji radnej Gminy Gniezno – Pani Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej oraz radnego Miasta Gniezno 

– Pana Tomasza Dzionka z dnia 19 października 2021r. Poddaję ten wniosek pod głosowanie  

i proponuję umieszczenie tego wniosku w punkcie 6m). 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek  radnego Jakuba Fryzy o dodanie do porządku obrad XLII 
sesji Rady Gminy Gniezno punktu 6m tj. uchwały w sprawie poparcia petycji Radnej Gminy 
Gniezno Pani Agnieszki Rzempały – Chmielewskiej oraz Radnego Miasta Gniezna Pana Tomasza 
Dzionka z dnia 19 października 2021 r. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Wniosek został poparty jednogłośnie – 14 obecnych 

radnych poparło wniosek Pana radnego.  

Teraz poddaję pod głosowanie drugi wniosek Pana radnego Jakuba Fryzy. Wniosek o dodanie do 

porządku obrad XLII sesji Rady Gminy Gniezno punktu 7 tj. Apel Rady Gminy Gniezno do: Rządu 

Rzeczypospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP PLK SA w sprawie: rewitalizacji linii 

kolejowej nr 281 z przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno - Więcbork – Chojnice. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem wniosku – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto 

jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek radnego Jakuba Fryzy o dodanie do porządku obrad XLII 
sesji Rady Gminy Gniezno punktu 7 tj. Apel Rady Gminy Gniezno do: Rządu Rzeczypospolitej 
Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP PLK SA w sprawie: rewitalizacji linii kolejowej nr 281 z 
przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno - Więcbork – Chojnice 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Wniosek został poparty jednogłośnie – 14 obecnych 

radnych poparło wniosek Pana radnego. 

 

Przyjęty porządek obrad XLII sesji Rady Gminy Gniezno: 
1. Otwarcie XLII sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Gniezno. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji 
uchwał.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2021 r.,  

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gniezno, 

c) zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr XXXVII/278/2021 z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                          
i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

d) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

e) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

f) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  
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g) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

h) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

i) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

j) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość,  

k) nadania nazwy osiedla we wsi Szczytniki Duchowne,  

l) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Gniezno, 

m) poparcia petycji Radnej Gminy Gniezno Pani Agnieszki Rzempały – Chmielewskiej oraz 
Radnego Miasta Gniezna Pana Tomasza Dzionka z dnia 19 października 2021 r. 

7. Apelu Rady Gminy Gniezno do: Rządu Rzeczypospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i 
PKP PLK SA w sprawie: rewitalizacji linii kolejowej nr 281 z przystankami kolejowymi i dworcami 
na odcinku Gniezno - Więcbork – Chojnice. 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych.  

9. Zapytania i wolne głosy.  

10. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Gminy Gniezno.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, porządek mamy zmieniony. Nie widzę innych 

zgłoszeń. Zamykam punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy 

Gniezno. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Gniezno. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Protokół był umieszczony na stronie internetowej. Nikt z Państwa 

uwag nie zgłosił. Jeżeli teraz nikt nie będzie miał pytań do protokołu to zakładam, że wersja, która 

została umieszczona, będzie wersją obowiązującą. Nie widzę żadnych zgłoszeń, w takim razie uznaję, 

że protokół z XXXVII sesji Rady Gminy Gniezno został przyjęty.  

Drodzy Państwo, zamykam punkt 2 i przechodzimy do punktu 3 – „Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno 

z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał.” 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji 
uchwał 

 

Usterka techniczna. 
Przewodniczący Rady o godz. 13.14 ogłosił przerwę w obradach. 
Obrady wznowiono o godz. 13.16. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Szanowni Państwo, witam po krótkiej przerwie technicznej i 

wznawiam obrady. 

Dla przypomnienia, otworzyłem przed momentem punkt 3 – „Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z 

pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał”. Zapraszam Panią Marię Suplicką na 

mównicę do referowania tego punktu. Udzielam głosu Pani Wójt, proszę bardzo. 
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- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, wysoka Rado, przedstawiam sprawozdanie z realizacji 

zadań w okresie międzysesyjnym.  

W Referacie Gospodarki i Rozwoju na bieżąco realizowane są inwestycje. W minionym okresie 

dokonano odbioru końcowego budowy sieci wodociągowej w m. Dalki. Koszt wykonania inwestycji to 

35.000zł.  

Trwają przeglądy roczne pieców gazowych w budynkach mienia Gminy Gniezno. 

22 października odbył się odbiór końcowy budowy wiaty drewnianej w m. Braciszewo w ramach 

projektu „Przystań rowerowa na piastowskim trakcie rowerowym” z dofinansowaniem realizowanego 

projektu przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego. Całkowity koszt inwestycji to 30.000zł, w 

tym: 18.000zł to kwota dotacji z Samorządu Województwa Wielkopolskiego, 6.000zł to wkład własny 

z budżetu gminy i 6.000zł to środki z funduszu sołeckiego. 

Wykonano naprawę dachu na strażnicy w Zdziechowie. Koszt wykonania to 27.000zł. 

Rozpoczęto wykonywanie prac na placu zabaw w m. Szczytniki Duchowne – doposażenie istniejącego 

placu zabaw w ramach dofinansowanie z Wielkopolskiego Programu Odnowy Wsi. Koszt inwestycji to 

76.000zł, dofinansowanie to kwota 37.500,zł, ponad 9.000zł to wkład własny gminy, a 30.000zł to są 

środki z funduszu sołeckiego.  

Trwa budowa budynku szkolno-przedszkolnego w Jankowie Dolnym. Budowa jest na etapie 

wykonywania ław i ścian fundamentowych. Rozpoczęto obmurowanie ścian zewnętrznych z pustaków 

ceramicznych.  

Na bieżąco są wykonywane prace drogowe – równanie, wysypywanie kruszywa drogowego, 

utwardzanie.  

W zakresie postępowań o zamówienie publiczne, jesteśmy po otwarciu ofert następujących zadań: 

- przebudowa drogi gminnej w m. Strzyżewo Paczkowe – chodnik 

- remont nakładki bitumicznej w m. Obórka 

- remont nakładki bitumicznej w m. Modliszewo, Modliszewko oraz bieżące remonty cząstkowe dróg 

gminnych o nawierzchni bitumicznej – postępowanie III. 

W tych trzech zadaniach, oferty, które wpłynęły mieszczą się w środkach przeznaczonych na realizację 

inwestycji.  

Jesteśmy także w trakcie oceny postępowań w przypadku 3 zadań: 

- przebudowa skanalizowanego odcinka rowu w m. Dalki 

- budowa sieci wodociągowej w m. Obora-Braciszewo 

- budowa sieci wodociągowej w m. Lulkowo. 

W przypadku tych trzech zadań, oceniamy oferty. Wszystkie oferty najkorzystniejsze mieszczą się w 

granicach środków, które przeznaczyliśmy na realizację tych inwestycji. 

Podpisano umowę na adaptację pomieszczeń Klubu Seniora w m. Wierzbiczany i Mnichowo.  

Koszt inwestycji to 47.500zł. Termin realizacji do 19 grudnia. 

W Referacie Podatków i Opłat Lokalnych trwają prace na bieżąco. Dokonano zwrotu podatku 

akcyzowego na wniosek 314 osób, na łączną kwotę 374.683zł. Są to środki pochodzące z dotacji 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

Tak jak powiedziałam, pozostałe sprawy w Referacie Podatków odbywają się na bieżąco. 

Referat Ochrony Środowiska: 

Bieżące utrzymanie zieleni na terenie sołectw – trwa wycinka drzew i krzewów. Aura cały czas sprzyja. 

Miniony okres był też wzmożonym okresem nasadzeń drzew i krzewów. Dokonano nasadzeń 62 sztuk 

lip miododajnych w pasie drogowym położonym w m. Dębówiec – 40 sztuk oraz na gruntach rolnych 

położonych w obrębie geodezyjnym Jankowo Dolne, teren przy placu zabaw przy os. Łąkowym, 

Wełnica. Te drzewa miododajne zostały zakupione w ramach dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego. Kwota dofinansowania to 11.800zł. 
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Ponadto zakupiono i przekazano do wszystkich sołectw na terenie Gminy Gniezno 3.338 sadzonek 

drzew i 832 sadzonki krzewów, z przeznaczeniem do realizacji na nasadzenia. Tutaj środki na zakup 

tych roślin pochodzą w budżetu Gminy Gniezno. Łączna kwota przeznaczona to 16.000zł brutto. 

Zakończono realizację zadania pod nazwą „Aktualizacja inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest 

na terenie Gminy Gniezno”. Na realizację zadania pozyskano dotację w kwocie 12.200zł.  

Trwają bieżące działania związanie z gospodarowaniem odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Gniezno. 

30 września zakończył się Narodowy Spis Powszechny Ludności. Z danych statystycznych z dnia 1 

października wynika, iż mieszkańcy Gminy Gniezno spisali się w prawie 98%. Dziękujemy wszystkim 

mieszkańcom za odpowiedzialne podejście do spisu. 

Gmina Gniezno zakończyła też inwestycję przebudowy skrzyżowania z drogą gminną oznaczoną 

symbolem 7KDD w m. Lulkowo. Droga krajowa została poszerzona do 10,5m, natomiast droga gminna 

do 6m. Wpłynie to zarówno na poprawę bezpieczeństwa, ale także ma to znaczenie dla komunikacji 

istniejących tam przedsiębiorstw. 

Gmina ogłosiła konkurs na „Eko zwierzaka”. Adresatami są dzieci ze szkół podstawowych Gminy 

Gniezno. Przedmiotem konkursu jest wykonanie pracy plastycznej, przedstawiającej „Eko zwierzaka” 

wykonanego w formie przestrzennej z surowców wtórnych, takich jak torebki, puszki, kapsle, butelki. 

Dopuszczalne tutaj są wszelkie surowce wtórne. Prace konkursowe prosimy nadsyłać na adres 

internetowy akcjaekozwierzak@gmail.com. Termin nadsyłania prac to 12 listopada do godz. 10:00. 

Szczegóły akcji znajdują się na Facebooku. 

Gmina Gniezno otrzymała środki z rządowego funduszu Polski Ład w kwocie 4.750.000zł.  

Z tych środków zostaną zrealizowane dwie drogi – przebudowa drogi gminnej w m. Jankowo Dolne 

oraz przebudowa drogi gminnej w m. Dalki. 

Pokuszę się na takie krótkie podsumowanie. Kończy się miesiąc październik i już możemy powiedzieć, 

że plany budżetowe tegoroczne zostają zrealizowane na bardzo dobrym poziomie. Zbliżamy się 

praktycznie do zakończenia zadań zaplanowanych na ten rok. Prace inwestycyjne i zadania bieżące 

oczywiście będą trwały do ostatnich dni grudnia. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym: 

Na ostatniej sesji podejmowane były uchwały w następujących sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej oraz zmiany uchwały ws. uchwalenia WPF – uchwały są zrealizowane; 

- w trakcie realizacji natomiast znajdują się uchwały ws. zmiany granic administracyjnych sołectwa 

Jankowo Dolne i sołectwa Wełnica oraz ws. przystąpienia do sporządzenia strategii rozwoju Gminy 

Gniezno. 

Zrealizowane są następujące uchwały: 

- ws. wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie umów dzierżawy – tych uchwał było 

podejmowanych 3 i są zrealizowane, umowy są podpisane; 

- ws. zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

- ws. udzielenia pomocy finansowej dla powiatu gnieźnieńskiego; 

- ws. zmiany uchwały wyrażającej zgodę dla Wójta Gminy Gniezno na odpłatne obciążenie 

nieruchomości Gminy Gniezno służebnością gruntową przejazdu i przechodu – w trakcie realizacji. 

Dziękuję bardzo. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt. Otwieram dyskusję. Jeżeli ktoś ma pytania to 

proszę Pani Wójt zadawać w punkcie oczywiście sprawozdania. Jeżeli są inne pytania to zapraszam 

Państwa do punktu 9 – „Zapytania i wolne głosy”. 

Mam pierwsze zgłoszenie – Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska, proszę bardzo. W kolejce 

Pani radna Brykczyńska. 
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- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ponieważ po raz drugi było ogłoszenie na stanowisko 

zastępcy Wójta Gminy Gniezno, więc raz jeszcze zapytam: czy były jakieś oferty? A jeżeli tak, to czy 

można coś więcej powiedzieć? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, wpłynęły dwie oferty. Są w trakcie analizy. Trwa proces oceny. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Kiedy możemy ewentualnie dowiedzieć się kiedy jest 

planowane obsadzenie stanowiska zastępcy? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja potwierdzam, że wpłynęły oferty. Jak zakończy się ten nabór to będę Państwa 

po prostu informować. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski był wcześniej. Pani Brykczyńska będzie po 

Panu radnym. Proszę, Panie radny. Nie zauważyłem wcześniej. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja chciałbym się odnieść do wypowiedzi Pani 

Wójt – Polski Ład, dwie drogi, 4 miliony złotych z groszem. Chciałbym zadać pytanie odnośnie drogi 

Zdziechowa-Krzyszczewo-Pyszczyn. Nie tak dawno Pani Wójt mówiła, że będzie też składany wniosek 

do Polskiego Ładu. Czy nie załapaliśmy się na tą drogę w Polskim Ładzie czy po prostu w późniejszym 

terminie to będzie? Dziękuję. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak jak Państwa informowałam, do Polskiego Ładu złożyliśmy 3 projekty zgodnie 

z kryteriami naboru. Uzyskaliśmy dofinansowanie na dwie drogi. Ta droga w Krzyszczewie była 

zgłoszona do Polskiego Ładu. Nie udało się w tym naborze, ale na pewno będziemy w kolejnym naborze 

składać ten projekt drogi do realizacji. Najbliższy nabór na podobnych zasadach przewidywany jest na 

przełomie listopada/grudnia i wtedy na pewno złożymy po raz kolejny wniosek na budowę drogi w 

Krzyszczewie. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Maria Brykczyńska, proszę. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo. Ja odnośnie tej drogi w Jankowie. Tu chodzi o tą drogę 

Jankowo-Wierzbiczany I etap, do wiaduktu kolejowego, tak? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, tak. Chodzi o ten I etap. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Do granicy wsi, tak? Dobrze. Czyli za wiaduktem kolejowym? Przed? Do 

lasu, dobrze. A ten II etap będzie realizowany później czy też będziecie składali do Polskiego Ładu? Jak 

to będzie wyglądało? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Na razie może żyjemy w tej perspektywie najbliższego naboru, tym bardziej że 

II etap będziemy dopiero przygotowywać dokumentację na budowę tej drogi, także te decyzje będą 

stopniowo podejmowane w zależności od tego, jak nam tutaj się uda przygotować. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, rozumiem, ale z tego co była mowa to dokumentacja na II etap też 

ma być w tym roku? 
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- Wójt Maria Suplicka: Będzie zlecona realizacja. Wykonanie będzie w następnym roku. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Nie, ja nie mówię o wykonaniu tylko o dokumentacji. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja mówię o wykonaniu dokumentacji. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Aha, czyli źle może zrozumiałam, bo była mowa, że w tym roku będzie też 

II etap dokumentacji wykonany. A jeszcze mam drugie pytanie przy okazji, bo Pani mówi o inwestycjach 

i o działaniach, bo przejeżdżając dzisiaj przez Lubochnię widziałam prace wysypywania piaskiem na 

terenie rekreacyjnym. Czy to cała gmina jest objęta? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Trudno mi odpowiedzieć na to pytanie. Czy to w ramach naszych zleceń, Panie 

Kierowniku, jest realizowane i ma to taki szeroki wymiar? Czy to tylko zgodnie z indywidualnymi, 

jednostkowymi sprawami? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Bym musiał sprawdzić, bo może coś z sołeckiego było robione. Na ten temat 

nic nie wiem, sprawdzę to. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję bardzo.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni jeszcze w punkcie 3 mają do 

Pani Wójt jakieś zapytania? Nie widzę, w takim razie zamykam punkt 3. Dziękuję Pani Wójt za 

sprawozdanie. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przechodzimy do punktu 4 – „Informacja Przewodniczącego Rady 

Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym”. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, od poprzedniej sesji odbyły się następujące 

komisje: 

- w dniu 4 października obradowała Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego, na której spotkaliśmy się ze strażakami naszych lokalnych strażnic i zostały przedstawione 

propozycje OSP do projektu budżetu Gminy Gniezno na 2022r.; 

- w dniu 22 października obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i były dwa tematy – wniosek 

ws. poparcia rewitalizacji przez rząd RP i PKP TLK S.A. linii kolejowej nr 281, z przystankami kolejowymi 

i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice oraz petycja ws. budowy kanalizacji w dzielnicy 

Piekary w Gnieźnie, we wsi Piekary oraz modernizacji drogi wojewódzkiej nr 190; 

- w dniu 26 października odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego oraz Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, podczas 

którego omówiono projekty uchwał na dzisiejszą sesję, zaopiniowano sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze 2021r., dokonano oceny ściągalności podatków i opłat i organ 

wykonawczy poinformował szanowne komisje na temat ulg i umorzeń podatkowych; 

- 28 października, czyli w dniu dzisiejszym przed sesją obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

na dwa wiodące tematy – doprecyzowanie wniosku ws. poparcia rewitalizacji przez rząd RP i PKP TLK 



10 
 

S.A. linii kolejowej nr 281, z przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-

Chojnice oraz głosowano petycję ws. budowy kanalizacji w dzielnicy Piekary w Gnieźnie i we wsi Piekary 

oraz modernizacji drogi wojewódzkiej nr 190 – te punkty weszły do porządku dzisiejszej sesji. Pojawił 

się jeszcze trzeci punkt – komisja wstępnie zajęła się skargą na bezczynność Wójta Gminy Gniezno; 

- 28 października obradowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej i zajęła się 

projektem uchwały na dzisiejszą sesję – posiedzenie odbyło się w celu zaopiniowania tej uchwały. 

Od poprzedniej sesji wpłynęły pisma, a bardziej istotne tutaj Państwu przywołam: 

- 1 października wpłynęło pismo od OSP Modliszewo z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych 

w budżecie na 2022r. na zakup nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego; 

- 6 października radny Jakub Fryza wysłał Państwu drogą mailową opinię Rady Sołeckiej wsi Szczytniki 

Duchowne ws. budowy przedszkola w Szczytnikach Duchownych; 

- 7 października pan Tomasz B. złożył wniosek o poparcie do rządu RP i PKP PLK S.A. na 2022r. ws. 

rewitalizacji przez rząd RP i PKP TLK S.A. linii kolejowej nr 281, z przystankami kolejowymi i dworcami 

na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice; 

- 13 października Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Dyrektor Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedłożył opinię o projekcie regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków, obowiązującym na terenie Gminy Gniezno; 

- 19 października Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu przedstawiła opinię o informacji z 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Gniezno za I półrocze 2021r.; 

- 19 października Agnieszka Rzempała-Chmielewska – radna Gminy Gniezno i Tomasz Dzionek – radny 

Miasta Gniezno, złożyli petycję ws. budowy kanalizacji w dzielnicy Piekary w Gnieźnie i we wsi Piekary 

oraz modernizacji drogi wojewódzkiej nr 190; 

- 22 października otrzymaliśmy opinię pozytywną z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

ws. wniosku o zmianę urzędowej nazwy m. Dębowiec na Dębówiec – przedmiotowa zmiana znajdzie 

się w projekcie rozporządzenia ministra spraw wewnętrznych i administracji z terminem wejścia w 

życie z dniem 1 stycznia 2022r.; 

- 22 października wpłynęła skarga na bezczynność Wójta Gminy Gniezno – skarżący pan M.O.; 

- 25 października wpłynął wniosek ws. rozbudowy Zespołu Szkół w Szczytnikach Duchownych – to był 

wniosek od dyrekcji; 

- 28 października, czyli w dniu dzisiejszym, Wójt Gminy Gniezno złożył informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych w Gminie Gniezno w roku szkolnym 2020/2021; 

- tuż przed sesją wpłynęła petycja od Rady Rodziców szkoły w Szczytnikach Duchownych ws. budowy 

nowej placówki oświatowej przy boisku szkolnym w Szczytnikach Duchownych – po sesji Państwo 

otrzymacie skan tej petycji. 

Wszystkie dokumenty Państwo otrzymujecie na bieżąco na maila. Jeżeli ktoś nie otrzymał to proszę się 

zgłosić. Czy ktoś z Państwa ma tutaj w tym punkcie jakieś zapytania? Nie widzę, w takim razie dziękuję. 

Zamykam punkt 4 i przechodzimy do punktu 5 – „Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 

2021r.” 

 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Zapraszam Skarbnika Gminy Gniezno. 

Drodzy Państwo, zanim oddam głos Pani Skarbnik to tylko wspomnę, że Rada musi się ze 

sprawozdaniem na sesji zapoznać. My tego nie głosujemy. Nadmienię, że w dniu 19 października 

wpłynęła opinia o tym sprawozdaniu, o którym powie kilka słów Pani Skarbnik. Opinia jest pozytywna. 

Tą opinię Państwo otrzymali drogą mailową. Proszę bardzo, oddaję głos Pani Skarbnik. 
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- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, zakres jaki powinna 

zawierać analiza półroczna w samorządzie określa ustawa o finansach publicznych. Ja sobie pozwolę 

krótko tylko przytoczyć takie najważniejsze aspekty, jakie powinna analiza zawierać. 

Zarząd jednostki samorządu terytorialnego przedstawia organowi stanowiącemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze w terminie do 31 sierpnia. 

Zakres i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze oraz inne wymagane przez 

ustawę o finansach publicznych informacje, określa organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego. Informacja o przebiegu wykonania budżetu jednostki powinna składać się z części 

tabelarycznej oraz części opisowej. Realizując poszczególne źródła dochodów, można omówić 

rozbieżności w wykonywaniu tych dochodów oraz ich przyczyny, jak również podejmowane działania 

przez organ wykonawczy w celu ściągnięcia należności oraz ustalenia wielkości nieściągniętych 

należności. Realizując poszczególne wydatki budżetowe w sytuacji kiedy występują rozbieżności w ich 

wykonywaniu, trzeba omówić przyczynę niskiego lub wysokiego wykonania planowanych wydatków. 

Jeżeli występuje przekroczenie wykonania wydatków budżetowych, powinno przedstawić się 

przyczynę takiego wykonania oraz omówić podjęte działania w tym zakresie. Jeżeli w jednostce 

samorządu występuje znaczna kwota zobowiązań to należy odnieść się do ich rodzaju – czy są one 

wymagalne czy też nie. W przypadku deficytu budżetu jednostki, należy wskazać źródło jego pokrycia. 

Szczególnie ważne jest to wówczas kiedy samorząd ma zaciągnięte kredyty i pożyczki oraz wyemitował 

papiery wartościowe. Jeżeli jednostka samorządowa dokonała spłaty w I półroczu kredytów i pożyczek, 

wykupu wyemitowanych obligacji lub udzieliła pożyczek z własnego budżetu, to również należy 

zamieścić taką informację podając kwoty dokonanych spłat, kwoty udzielonych pożyczek lub kwoty 

dokonanych lokat, środków pieniężnych w bankach. 

W części dot. dochodów z tytułu dotacji celowych z budżetu państwa można przedstawić poszczególne 

dochody oraz wydatki poniesione z tych dotacji. Odnośnie do dotacji celowych na zadania własne 

należy omówić poszczególne źródła dochodów z tytułu tych dotacji. 

W przypadku udzielonych dotacji z budżetu jednostki innym jednostkom, należy uwzględnić jakim 

podmiotom zostały przekazane, na jaki cel, w jakiej wysokości oraz w trybie jakich przepisów. 

Część tabelaryczna informacji z wykonania budżetu powinna zawierać co najmniej: 

- dochody w szczegółowości nie mniejszej niż dział i źródło pochodzenia dochodów; 

- wydatki w szczegółowości nie mniejszej niż dział i rozdział klasyfikacji budżetowej oraz wyodrębnienie 

wydatków bieżących w tym: wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń, dotacji, wydatków na 

obsługę długu jednostek, wydatków przypadających do spłaty w danym roku budżetowym zgodnie z 

zawartą umową z tytułu udzielonych przez jednostkę samorządu poręczeń i gwarancji, wydatków 

majątkowych, przychody i wydatki jednostek budżetowych. 

W części opisowej informacji z wykonania budżetu mogą znaleźć się takie dane jak: 

- plan i wykonanie dochodów wg źródeł pochodzenia i działu klasyfikacji budżetowej; 

- plan i wykonanie wydatków budżetowych; 

- planowana i wykonana kwota deficytu lub nadwyżki; 

- plan i wykonanie przychodów i wydatków jednostek budżetowych i dochodów własnych jednostek 

budżetowych; 

- plan przychodów i wydatków funduszy celowych; 

- plan i wykonanie dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych ustawami; 

- plan i wykonanie dochodów związanych z realizacją zadań własnych z tytułu dotacji celowych z 

budżetu państwa; 

- plan i wykonanie dotacji z budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 

- upoważnienia. 
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Ten cały zakres został umieszczony w analizie półrocznej za 2021r. Ja tylko tutaj przytoczę podstawowe 

wartości. 

Na podstawie art. 266 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, zarząd przedstawia poniżej informacje z 

wykonania budżetu: 

Budżet Gminy Gniezno na 2021r. został uchwalony w dniu 28 stycznia 2021r. uchwałą Rady Gminy 

Gniezno nr XXXIII/248/2021 w następujących wysokościach: 

- dochody 71.263.705,24zł w tym: 

dochody bieżące 67.053.820,55zł 

dochody majątkowe 4.209.902,69zł; 

- wydatki 73.637.976,24zł w tym: 

wydatki bieżące 62.405.518,57zł 

wydatki majątkowe 11.232.457,67zł. 

W trakcie półrocza budżet Gminy Gniezno był zmieniony ośmioma zarządzeniami Wójta oraz czterema 

uchwałami Rady Gminy. W wyniku dokonanych zmian, ostateczne kwoty planowanych dochodów i 

wydatków budżetu wynoszą: 

- dochody 73.506.168,91zł w tym: 

dochody bieżące 68.753.086,42zł 

dochody majątkowe 4.753.082,49zł; 

- wydatki 76.163.868,91zł w tym: 

wydatki bieżące 64.124.799,02zł 

wydatki majątkowe 12.039.069,89zł. 

Budżet na koniec I półrocza 2021r. po stronie planu zamyka się deficytem w wysokości 2.657.700zł; po 

stronie wykonania zamyka się nadwyżką w wysokości 9.132.757,44zł – sprawozdanie NDS. 

Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Drodzy Państwo, otwieram dyskusję nad 

punktem 5. My nie będziemy tego głosować, to jest bardziej do informacji. Tylko przypomnę, że na 

komisji wspólnej też szczegółowo to sprawozdanie było omówione – na Komisji Finansów i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego z Komisją Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

w dniu 26 października. Jeżeli Państwo radni mają pytania do Pani Skarbnik to proszę o zadawanie 

pytań. Nie widzę, w takim razie zamykam dyskusję. Dziękuję, Pani Skarbnik, za przedstawienie. 

Zamykam punkt 5 – „Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2021r.” i przechodzimy do 

punktu 6, już do podejmowania właściwych uchwał. Punkt 6 – „Podjęcie uchwał w sprawie…”. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przechodzimy do punktu 1 – do omówienia zmiany uchwały 

budżetowej na 2021r.  

Zapraszam Skarbnika Gminy Gniezno – Panią Lidię Lebizon. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała ws. zmiany uchwały 

budżetowej na 2021r. została omówiona na pracach komisji. Ja przedstawię uchwałę już po 

autopoprawce.  

Uchwała Rady Gminy Gniezno z dnia 28 października 2021r. ws. zmiany uchwały budżetowej na 2021r. 

Wprowadza się następujące zmiany: 

Zwiększa się ustaloną w §1 ust. 1 uchwały budżetowej po zmianach łączną kwotę dochodów budżetu 

na 2021r. o kwotę 592.835,05zł do kwoty 76.324.718,88zł w tym: 
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dochody bieżące zwiększa się o kwotę 592.835,05zł do kwoty 70.843.767,76zł; 

dochody majątkowe pozostają bez zmian w kwocie 5.480.951,12zł. 

Zwiększa się ustaloną w §1 ust. 2 pkt. 1 łączną kwotę dotacji celowych na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami o kwotę 618.355,60zł do kwoty 

23.913.209,77zł. 

Zwiększa się ustaloną w §2 ust. 1 uchwały budżetowej po zmianach łączną kwotę wydatków budżetu 

na 2021r. o kwotę 592.835,05zł do kwoty 80.725.890,88zł z tego: 

wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 778.188,75zł do kwoty 67.438.167,02zł; 

wydatki majątkowe zmniejsza się o kwotę 185.353,70zł do kwoty 13.287.723,86zł. 

Zwiększa się ustaloną w §2 ust. 2 pkt. 1 łączną kwotę planowanych wydatków na realizację zadań z 

zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami o kwotę 618.355,60zł 

do kwoty 23.913.209,77zł.  

Zwiększa się ustaloną w §12 ust. 1 rezerwę ogólną do kwoty 81.000zł.  

Adekwatnie: 

załącznik nr 1 – dochody budżetowe, dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami, wydatki budżetowe, wydatki na realizację 

zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami; 

załącznik nr 4 – zadania majątkowe na 2021r.; 

załącznik nr 5 – dotacje udzielane z budżetu Gminy Gniezno w 2021r.; 

załącznik nr 6 – dochody z wpływów z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ustawy Prawo 

ochrony środowiska oraz finansowane nimi wydatki na zadania z zakresu ochrony środowiska; 

załącznik nr 7 – zestawienie wydatków funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2021r. otrzymują 

brzmienie jak w załączeniu do niniejszej uchwały. Dziękuję.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik. Otwieram dyskusję, proszę o zadawanie 

pytań. Proszę o przedstawienie opinii właściwych komisji. Proszę, Pani Przewodnicząca Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Również Komisja Gospodarki Finansowej. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję w imieniu drugiej komisji. Dziękuję bardzo. Proszę o 

zadawanie pytań. Nie mam zgłoszeń, w takim razie poddaję pod głosowanie. Na początku 

przegłosujemy autopoprawkę, a później przegłosujemy właściwą uchwałę. 

Pragnę poinformować przed głosowaniem, że w tym momencie na sali jest obecnych 12 radnych, także 

uchwały podejmowane będą prawomocne. Poddaję pod głosowanie, Państwo radni, autopoprawkę 

do projektu uchwały ws. zmiany uchwały budżetowej na 2021r. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem autopoprawki – proszę o podniesienie ręki i oddanie 

głosu. Kto jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Autopoprawka została podjęta 

jednogłośnie – 12 osób obecnych na sali poparło. 

Teraz, drodzy Państwo, przechodzimy do głosowania już właściwej uchwały. Poddaję pod głosowanie 

uchwałę ws. zmiany uchwały budżetowej na 2021r. Kto z Pań i Panów radnych jest za podjęciem 

uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu na pulpicie. Kto jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/313/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo, uchwała również została podjęta jednogłośnie – 

12 osób obecnych poparło ten projekt. Przechodzimy do kolejnego punktu, do kolejnego projektu 

uchwały –  do uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gniezno. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, Pani Skarbnik, o przedstawienie projektu. 

 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała ws. uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno pierwotnie została omówiona na pracach komisji 

Gminy Gniezno. Ja omówię już uchwałę po autopoprawce. 

W uchwale nr XXXIII/249/2021 Rady Gminy Gniezno z dnia 28 stycznia 2021r. ws. zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno wprowadza się następujące zmiany: 

W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa” wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem do 

niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

W załączniku nr 2 „Wieloletnie Przedsięwzięcia Finansowe” wprowadza się zmiany zgodnie z 

załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Otwieram dyskusję nad tym punktem. Proszę o 

przedstawienie przewodniczących właściwych komisji opinii nt. tego projektu. Proszę bardzo, Pani 

Przewodnicząca Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Również pozytywnie została zaopiniowana przez obydwie komisje. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni do tego projektu mają 

zapytania, wnioski, obiekcje? Nie widzę, w takim razie za chwilę poddam pod głosowanie 

autopoprawkę, a później po autopoprawce będzie właściwa uchwała. W tym momencie również na 

sali jest obecnych 12 radnych, także uchwały podejmowane będą prawomocne. 
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Poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. Kto z Pań i Panów radnych obecnych na sali jest za 

podjęciem uchwały? Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo, 12 radnych obecnych poparło autopoprawkę. 

Teraz przechodzimy do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę ws. uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. Poddaję ten projekt pod głosowanie. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem tego projektu – proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/314/2021 z dnia 28 października 2021 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję, ten projekt również zyskał poparcie wszystkich 

obecnych 12 radnych. 

Dziękuję Pani Skarbnik. Dziękuję Państwu za głosowanie. To były dwie uchwały budżetowe, które 

mamy za sobą. Teraz przechodzimy do kolejnego projektu – uchwała ws. zmiany uchwały Rady Gminy 

Gniezno nr XXXVII/278/2021 z dnia 27 maja 2021r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021. 

 

c) zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr XXXVII/278/2021 z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                          
i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Poproszę Kierownika GOPS-u, Pana Mariusza Jopę, o 

przedstawienie projektu uchwały. 

 

- Kierownik Mariusz Jopa: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, przedstawiam projekt zmiany 

uchwały ws. Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Zasadność podjęcia tej uchwały polega na tym, że do budżetu gminy zostają wprowadzone dodatkowe 

środki pochodzące ze sprzedaży napojów alkoholowych o ilości nominalnej napoju nieprzekraczającej 

300ml, czyli popularne tzw. „małpki”. Po raz pierwszy w tym roku taki dochód ze sprzedaży tych 

napojów alkoholowych został przekazany do gminy w kwocie ok. 12.000zł i on musi być wprowadzony 

do Gminnego Programu Profilaktyki – tylko na ten cel może być wydatkowany.  

W związku z powyższym, konieczność podjęcia tej uchwały, w której zmieniamy dwa punkty,  
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a wprowadzamy właśnie te dodatkowe środki ze sprzedaży tzw. „małpek” – zostaną te środki 

przeznaczone przede wszystkim na prowadzenie profilaktyki w szkołach gminnych oraz na zakup 

materiałów dla świetlic w szkołach na terenie gminy. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Kierowniku. Otwieram dyskusję i proszę o 

przedstawienie opinii przewodniczącego właściwej komisji. Proszę bardzo, Przewodniczący 

Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Opinia komisji była pozytywna. Komisja dzisiaj zajmowała się 

opiniowaniem – jednogłośnie „za”. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy Państwo radni mają pytania do Pana Kierownika? 

Nie ma, w takim razie poddaję projekt uchwały ws. zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr 

XXXVII/278/2021 z dnia 27 maja 2021r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 pod głosowanie. 

Jeszcze przeliczę ile Państwa na sali jest, bo to jest dość płynne. Jest 13 radnych. 

Poddaję projekt uchwały pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem tej uchwały – proszę o podniesienie 

ręki i oddanie głosu. Kto jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/315/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr XXXVII/278/2021 z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 obecnych 

osób poparło ten projekt. Dziękuję Panie Kierowniku. 

Przechodzimy do kolejnego projektu, a właściwie pakiet 7 uchwał dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy. One w tytule są tak samo zredagowane, ale będę Państwu po kolei 

szczegółowo doprecyzowywał jaką uchwałę w tym momencie będziemy głosować. 

 

d) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, Panie Kierowniku, o przedstawienie pierwszego 

projektu – jest to uchwała ws. wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Ten projekt dot. działki nr 64/2 w m. 

Ganina. Proszę, Panie Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, w sumie Pan Przewodniczący 

powiedział wszystko to, co ja bym miał na ten temat do powiedzenia. Mamy pakiet 7 uchwał.  

Każda uchwała dot. tej samej sprawy z tym, że różni się nieruchomością, której dzierżawa by miała 

dotyczyć. Jak zostało powiedziane – pierwsza uchwała dot. wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomo. 
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Chodzi tutaj o nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka o numerze 64/2  w m. Ganina, o pow. 

1ha 4924m. Dzierżawa miałaby być na okres 3 lat. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, w trakcie połączonych komisji były zapytania 

Państwa radnych na temat wysokości tych czynszów dzierżawnych, więc tutaj mam spisane te dane. 

Jeżeli chodzi o tą nieruchomość, w tym momencie czynsz roczny wynosi 1213,69zł. Za rok będzie 

przeliczony po nowych stawkach. Czy Państwo radni do tego projektu mają jakieś pytania? Jeżeli tak, 

to proszę zadawać. Proszę bardzo, Pan radny Marian Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Panie Kierowniku, pytanie: czy stawka jest odgórnie ustalana jakimś 

dziennikiem zarządzeń? Na czym opieramy tą stawkę dzierżawy? 

 

- Kierownik Robert Błoch: To są nasze stawki. Są cały czas na tym samym poziomie. Musiałbym poprosić 

pana Sławomira Gabryszaka. Mogło to pytanie paść, Panie radny, na komisji. Było to dokładnie 

omawiane. Jeżeli jest taka potrzeba to mogę poprosić Pana Sławka. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Nie, to można wyjaśnić później. Nie trzeba teraz. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Inspektor Gabryszak powiedział, że to jest przeliczone na tą 

chwilę, a jeżeli się przepisy zmienią to za rok będzie przeliczone i będzie nowa stawka. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Jakichś zmian raczej nie ma co roku, także tutaj ta stawka raczej nie ulegnie 

jakiejś drastycznej zmianie. 

 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Dzień dobry. Szanowni Państwo, jest ustalone zarządzenie Wójta 

Gminy Gniezno co do wysokości ilości decyton za daną klasę ziemi. Później jest z komunikatu prezesa 

GUS-u za dany rok kalendarzowy ta kwota i przeliczona razy ilość decyton pszenicy.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czyli to jest zmienne, Panie Inspektorze? 

 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: To jest zmienne w zależności od wysokości ceny pszenicy ogłoszonej 

przez prezesa GUS-u. Ilość do danej klasy to już jest stała. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Rozumiem. Dziękujemy Panie Inspektorze. Udzielam głosu Panu 

Przewodniczącemu Dobrzyńskiemu. Proszę, Panie Przewodniczący. 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Ja bym chciał przedstawić wnioski, które zostały przedstawione i 

przegłosowane podczas wspólnej komisji, która odbyła się w miniony wtorek, dotyczące tych uchwał. 

Wnioskowaliśmy o to, aby od kolejnych uchwał tego typu pojawiała się całkowita nazwa czego dotyczy 

dana uchwała – miejscowości z podaniem numeru działek oraz również wniosek z komisji był taki, żeby 

tego typu umowy dzierżawy były wykonywane w sposób dostępny dla innych mieszkańców, czyli w 

formie przetargu. Takie były wnioski z komisji, które odbyły się we wtorek, podczas wspólnego 

posiedzenia. Dziękuję.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: A jakie były opinie na temat tych projektów? Tam jest 7 z rzędu  

i wszystkie były pozytywne, tak? 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Tak, wszystkie opinie były pozytywne. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dobrze, to ja będę powtarzał przy każdym, że były pozytywne. 

Dziękuję. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Jeżeli mogę, ja bym chciał tylko dopytać. Chodzi o to, żeby w sentencji…? 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak, żeby to uszczegółowić. One teraz są zredagowane w ten 

sposób, że każda właściwie jest taka sama w tytule. 

 

- Kierownik Robert Błoch: W §1 na tej pierwszej stronie jest miejscowość. Chodzi o to, żeby w sentencji 

było? 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak. Potem kwestia szukania jak się wraca do uchwał. Łatwiej 

poszukiwać pewne uchwały jak są w sentencji właśnie uszczegółowione.  

Jeszcze pytanie, proszę bardzo – Pani radna Maria Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja chcę tylko dodać do wniosków, które wspólnie wypracowaliśmy podczas 

komisji, że jeżeli będzie wiadomość wcześniej podana, bo może się tak zdarzyć, że inna osoba będzie 

chciała wydzierżawić tą ziemię, może za większą kwotę, ale wtedy wydłużyć okres dzierżawy tak, żeby 

osobom, które będą dzierżawiły, też się opłacało. Nie np. na okres 3 lat. To jest sprawa dyskusyjna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja mam pytanie do Pani Mecenas. Nie ma problemu, żeby tytuł 

czy sentencję uchwały rozbudować, uszczegółowić? To jest kwestia formalna. Dziękuję bardzo. 

Jeżeli Państwo radni nie mają pytań… Pan radny Łukasz Ciesielski, proszę bardzo. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Pytanie nie bardzo wiem czy do Pani Wójt, 

czy do Pana Kierownika, czy właśnie do Pani Mecenas. Chodzi o uchwały, ogólnie o wszystkie. Gmina 

wydzierżawia na okres 3 lat. Do tej pory ustawa mówiła, że powyżej 3 lat musi Rada wyrażać zgodę, a 

do 3 lat Wójt samodzielnie mógł to zrobić. Pytanie do Pani Mecenas. 

 

- Mecenas Justyna Gałęcka: Tutaj mamy do czynienia z taką sytuacją, że jest na kolejny okres, czyli 

kolejna umowa z tym samym dzierżawcą, czyli już raz było na 3 lata i teraz przedłużamy, czyli już 

podpadamy pod ustawę. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Czyli rozumiem, że jak będzie to ktoś nowy to Wójt może samodzielnie na 3 

lata wydzierżawić? 

 

- Mecenas Justyna Gałęcka: Tak. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy jeszcze są pytania? Nie ma, w takim razie poddaję 

uchwałę ws. wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 

samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Dodam, że ten projekt dot. działki 64/2 w m. Ganina. 

Poddaję to pod głosowanie. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o 

podniesienie ręki i oddanie głosu. Dziękuję bardzo. Kto jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 
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Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/316/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Uchwała została podjęta jednogłośnie. Dziękuję za głosowanie. 

Przechodzimy do kolejnego projektu. Jest to kolejna z tego pakietu – uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na 

tą samą nieruchomość. 

 

e) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Panu Kierownikowi. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Tym razem projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody dla Wójta Gminy 

Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość, 

oznaczoną geodezyjnie jako działka o nr 45 o powierzchni 1,4ha, położonej w m. Strzyżewo Smykowe, 

na okres 2 lat. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dodam, że kwota tego czynszu wyliczona na tą chwilę to 

1953,84zł. Zgodnie z tym, co powiedział Przewodniczący Dobrzyński, uchwała została zaopiniowana 

pozytywnie. Jeżeli Państwo radni nie mają pytań to poddam ten projekt pod głosowanie.  

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały ws. wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Ten projekt dot. m. 

Strzyżewo Smykowe, działka 45. Poddaję to pod głosowanie. Kto z Pań i Panów radnych jest za 

przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał 

się? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/317/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Opuściła obrady chwilowo Pani radna Agnieszka Rzempała-

Chmielewska. Powinno być 13 głosów, więc ktoś z Państwa nie głosował. Dziękuję, 13 osób obecnych 

na sali poparło projekt. 

Przechodzimy do kolejnego projektu -  uchwała w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. 

 

f) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę, Panie Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Może już nie będę tej sentencji powtarzał po Panu Przewodniczącym tylko 

dodam, że ten projekt dot. nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako również 45, również jest to 

działka położona we wsi Strzyżewo Smykowe. Tym razem chodzi o powierzchnię 1,5ha i okres jest ten 

sam, czyli 2 lata. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak, bo ta działka jest podzielona na trzech dzierżawców. Ten 

dzierżawca, który jest pod tą uchwałę „podpięty”, za swoją część, którą obsługuje, płaci na rzecz gminy 

1203,01zł. Opinia komisji właściwej również była pozytywna. Jeżeli Państwo nie zgłaszają pytań, to 

poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Jest to projekt 

uchwały dot. Strzyżewa Smykowego, działka nr 45.  

Poddaję to pod głosowanie. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o 

podniesienie ręki i oddanie głosu na pulpicie. Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/318/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję, uchwała została podjęta – 13 osób poparło ten projekt.  

Przechodzimy do kolejnego projektu. Jest to kolejny projekt dot. tej samej działki. 

 

g) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Uchwała w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Proszę, Panie 

Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Jeszcze raz chodzi tutaj o nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka 

nr 45, położona we wsi Strzyżewo Smykowe. Okres dzierżawy jest ten sam – 2 lata. Powierzchnia pod 

dzierżawę to 6400m. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Drodzy Państwo, ta trzecia osoba, która 

dzierżawi tą działkę, za swój kawałek, który dzierżawi, płaci 574,05zł na tą chwilę. 

Opinia właściwej komisji była pozytywna. Czy są pytania do tego projektu? Nie widzę, w takim razie 

poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. 

Uchwała dot. m. Strzyżewo Smykowe, działka nr 45. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem 

projektu? Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 
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Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/319/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. 13 osób obecnych na sali głosowało za tym 

projektem. W głosowaniu nie brał udziału radny Fryza. 

Przechodzimy do kolejnego punktu – uchwała w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. 

 

h) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 

dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Panu Kierownikowi. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Projekt uchwały dot. nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako działka o 

nr 1/1 o powierzchni 5120m oraz działki oznaczonej jako nr 2/1 o powierzchni 4192m, położonych we 

wsi Szczytniki Duchowne. Okres dzierżawy to 3 lata. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przypomnę, że opinia właściwej komisji była pozytywna. Od tych 

nieruchomości jest liczony czynsz w kwocie 606,48zł. Jeżeli Państwo nie mają pytań, to poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość.  

Ten projekt dot. m. Szczytniki Duchowne, działka 1/1 i 2/1. Poddaję ten projekt pod głosowanie. Kto z 

Pań i Panów radnych jest za podjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu.  

Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/320/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 

dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Dołączył Pan radny Fryza, więc 14 osób obecnych na sali 

poparło projekt. 

Przechodzimy do kolejnego projektu – uchwała w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. 

 

i) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 

dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę, Panie Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Tym razem projekt uchwały dot. nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako 

działka 45, tym razem we wsi Zdziechowa. Okres dzierżawy to 3 lata, a powierzchnia działki to 6400m. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przypomnę, że opinia właściwej komisji była pozytywna. Od tej 

części, bo ta uchwała i następna dotyczy tej samej działki, jest czynsz w wysokości 720,13zł. 

Jeżeli Państwo nie mają uwag czy pytań, to poddaję projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla 

Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą 

nieruchomość pod głosowanie. Ten projekt dot. m. Zdziechowa, działka nr 45. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem projektu – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu na 

pulpicie. Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/321/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 

dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 osób za. 

Drodzy Państwo, ostatni projekt uchwały z tego pakietu tych dzierżaw – uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na 

tą samą nieruchomość. 

 

j) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę, Panie Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Ponownie mamy nieruchomość oznaczoną jako działka nr 45, położoną we 

wsi Zdziechowa. Tym razem powierzchnia dzierżawy to 8600m, a okres dzierżawy to 3 lata. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Uchwała również została zaopiniowana pozytywnie. Czynsz od tej 

części nieruchomości nr 45 wynosi 535,91zł. Czy są jakieś pytania, drodzy Państwo? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: W poprzedniej uchwale mieliśmy mniej metrów kwadratowych i stawka 

była wyższa niż w tej? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Musiałbym spojrzeć w te umowy i zobaczyć z czego to wyliczenie wynika. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Informację dostałem od Inspektora Gabryszaka, więc ufam, że to 

jest wyliczone prawidłowo. Można zapytać po sesji. Jeżeli nie ma więcej pytań to poddaję pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość. Ten projekt dot. m. Zdziechowa, 

działka nr 45. Przegłosujemy, drodzy Państwo. Poddaję ten projekt pod głosowanie. 
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Kto jest za przyjęciem tej uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu na pulpicie. Kto jest 

przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/322/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała została podjęta większością głosów – 13 

radnych poparło projekt, 1 osoba wstrzymała się od głosowania. Dziękuję bardzo. Inspektor się pojawił 

i zniknął. Dopytamy po sesji, Pani radna. Może ja błędnie spisałem lub tak po prostu jest wyliczone. 

Drodzy Państwo, to była ostatnia uchwała z pakietu tych siedmiu uchwał odnośnie dzierżaw.  

Przechodzimy do kolejnego punktu 6k) – nadanie nazwy osiedla we wsi Szczytniki Duchowne. 

 

k) nadania nazwy osiedla we wsi Szczytniki Duchowne 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, Panie Kierowniku. 

 

- Kierownik Robert Błoch: W miesiącu wrześniu tego roku odbyło się zebranie wiejskie we wsi Szczytniki 

Duchowne na temat nadania nazwy osiedla dla działek oznaczonych numerami 65/… Jest to teren 

objęty planem zagospodarowania przestrzennego pod tereny mieszkaniowe. Na zebraniu tym 

mieszkańcy zaproponowali nazwę na to osiedle jako „osiedle Sportowe”. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jaka była opinia właściwej komisji, Panie 

Przewodniczący? 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia komisji na temat powyższej uchwały była pozytywna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Czy Państwo radni do tego projektu chcieliby 

pytania zadać? Nie widzę, w takim razie poddaję pod głosowanie projekt uchwały ws. nadania nazwy 

osiedla we wsi Szczytniki Duchowne. Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o 

podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto jest przeciwny? Kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/323/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
nadania nazwy osiedla we wsi Szczytniki Duchowne 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 osób poparło 

projekt.  
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Przechodzimy do kolejnego projektu – punkt 6l) – uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Gniezno. 

 

 

l) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę, Panie Kierowniku, o przedstawienie projektu. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Projekt dotyczy nabycia na rzecz Gminy Gniezno w drodze darowizny od 

osoby fizycznej, prawa własności nieruchomości dla działek oznaczonych geodezyjnie jako nr 219/9 o 

powierzchni 633m oraz 219/10 o powierzchni 1113m. Obecnie te działki przeznaczone są w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego pod tereny infrastruktury technicznej. 

Z inicjatywy Pani radnej padł temat, żeby na tych działkach zrobić jakieś nasadzenia krzewów, drzew – 

generalnie jakieś tereny zielone. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Jaka była opinia właściwej komisji, Panie 

Przewodniczący? 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia komisji była pozytywna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy Państwo radni do tego projektu mają pytania? Nie 

widzę, w takim razie poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Gniezno. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie. Kto 

jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/324/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w drodze darowizny na rzecz Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 osób 

poparło projekt. Dziękuję, Panie Kierowniku, za sprawne omówienie i Państwu za sprawne głosowanie. 

Przechodzimy, drodzy Państwo, do pierwszego projektu, który się pojawił po zmianie porządku na 

wniosek Przewodniczącego Jakuba Fryzy – uchwała w sprawie poparcia petycji Radnej Gminy Gniezno 

Pani Agnieszki Rzempały – Chmielewskiej oraz Radnego Miasta Gniezna Pana Tomasza Dzionka z dnia 

19 października 2021r.  

 

m) poparcia petycji Radnej Gminy Gniezno Pani Agnieszki Rzempały–Chmielewskiej oraz Radnego 
Miasta Gniezna Pana Tomasza Dzionka z dnia 19 października 2021 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – Panu radnemu Jakubowi Fryzie, proszę bardzo. 
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- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. W dniu 19 października do Urzędu Gminy Gniezno wpłynęła 

petycja podpisana przez Radną Gminy Gniezno oraz Radnego Miasta Gniezna. Autorzy tej petycji, 

działając jako przedstawiciele mieszkańców Gminy Gniezno i Miasta, zwrócili się z prośbą o podjęcie 

działań dot. wspólnych przygotowań i opracowania dokumentacji projektowej, związanej z budową 

kanalizacji w dzielnicy Piekary w Gnieźnie oraz we wsi Piekary. Wnioskowali o rozpoczęcie prac 

projektowych w oparciu o możliwości aplikowania o środki zewnętrzne, w ramach zbliżającej się 

perspektywy unijnej WRPO 2020+ oraz o wspólne zawnioskowanie przez Wójta Gminy Gniezno oraz 

Prezydenta Miasta Gniezna do Zarządu Województwa Wielkopolskiego o rozpoczęcie prac nad 

przygotowaniem dokumentacji technicznej dot. modernizacji drogi wojewódzkiej nr 190, na odcinku 

ul. Kłeckoska w Gnieźnie a wieś Piekary. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 22 

października oraz 28 października, czyli w dniu dzisiejszym, jednogłośnie ustaliła, iż zasadne jest 

podjęcie przez Gminę Gniezno wspólnie z Miastem Gnieznem działań zmierzających do przygotowania 

i opracowania dokumentacji projektowej dot. budowy kanalizacji we wskazanej lokalizacji oraz 

zawnioskowanie do Zarządu Województwa Wielkopolskiego o rozpoczęcie prac nad przygotowaniem 

dokumentacji technicznej dot. modernizacji drogi wojewódzkiej nr 190 na wskazanym odcinku. W tym 

stanie zasadne jest poparcie petycji przez Radę Gminy Gniezno. komisja jednogłośnie przyjęła to 

uzasadnienie, które w tej chwili przedstawiłem. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Przewodniczący. Otwieram dyskusję nad tym 

projektem. Jeżeli są pytania, proszę bardzo. Udzielam głosu Pani radnej Agnieszce Rzempale-

Chmielewskiej. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja tylko chciałam dodać, że z kolegą Tomaszem Dzionkiem 

byliśmy wnioskodawcami, natomiast chcę tylko powiedzieć, że petycja została opublikowana na 

stronie e-petycje w formie zdalnej. Pod tą petycją podpisało się prawie 300 osób. Z rozmów z 

mieszkańcami wynika, że gdyby przejść po całej tej okolicy to podejrzewam, że co najmniej drugie tyle 

by się też podpisało. Już tego nie robiliśmy, natomiast mogę tu zaświadczyć, że ogólnie zainteresowanie 

mieszkańców zarówno dzielnicy w mieście jak i samej wsi Piekary jest przeogromne. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Petycja też długo wisiała na tej stronie – parę miesięcy. Dziękuję. 

Drodzy Państwo, jeżeli nie ma więcej pytań do tego projektu, to poddaję pod głosowanie projekt 

uchwały ws. poparcia petycji Radnej Gminy Gniezno Pani Agnieszki Rzempały – Chmielewskiej oraz 

Radnego Miasta Gniezna Pana Tomasza Dzionka z dnia 19 października 2021r. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem tej uchwały – proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie.  

Kto jest przeciwny? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr XLII/325/2021 z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 
poparcia petycji Radnej Gminy Gniezno Pani Agnieszki Rzempały – Chmielewskiej oraz Radnego 
Miasta Gniezna Pana Tomasza Dzionka z dnia 19 października 2021 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała uzyskała poparcie 13 obecnych radnych, czyli 

została podjęta jednogłośnie. 

Drodzy Państwo, był to ostatni projekt uchwały. Zamykam punkt 6 i przechodzimy do punktu 7. 
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7. Apelu Rady Gminy Gniezno do: Rządu Rzeczypospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i 
PKP PLK SA w sprawie: rewitalizacji linii kolejowej nr 281 z przystankami kolejowymi i dworcami 
na odcinku Gniezno - Więcbork – Chojnice 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: W punkcie 7 też będziemy głosować. Będziemy głosować nad 

apelem. To jest drugi wniosek Pana radnego Jakuba Fryzy. Jest to apel Rady Gminy Gniezno do rządu 

Rzeczpospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. rewitalizacji linii kolejowej nr 

281, z przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. Udzielam głosu 

Panu Przewodniczącemu, proszę bardzo. 

 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. Za chwilę przedstawię treść tego apelu, 

który jest efektem pracy komisji, która opracowywała materiały, jakie zostały do nas przekazane w 

formie wniosku. Przy powstawaniu tego apelu była obecna oczywiście Pani radca prawny 

reprezentująca nasz urząd, także przedstawiam treść wypracowanego przez nas apelu: 

Apel Rady Gminy Gniezno z dzisiejszego dnia do rządu Rzeczpospolitej Polskiej, Ministerstwa 

Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. rewitalizacji linii kolejowej nr 281, z przystankami kolejowymi i 

dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. 

Na podstawie art. 36 ust. 4 pkt. 3 uchwały Rady Gminy Gniezno nr X/66/2019 z dnia 19 czerwca 2019r. 

ws. statutu Gminy Gniezno, Rada Gminy Gniezno podejmuje apel o następującej treści: 

Rada Gminy Gniezno zwraca się z apelem o rewitalizację przez rząd Rzeczpospolitej Polskiej, 

Ministerstwo Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. linii kolejowej nr 281, z przystankami kolejowymi i 

dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. 

W dniu 7 października 2021r. do Rady Gminy Gniezno wpłynął wniosek złożony przez mieszkańca m. 

Więcbork. Wnoszący wnioskował, aby Rada Gminy Gniezno poparła do do rządu Rzeczpospolitej 

Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. rewitalizację linii kolejowej nr 281, z 

przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. 

Przewodniczący Rady Gminy Gniezno przekazał przedmiotowy wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, celem ustosunkowania się. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po posiedzeniach w dniach 22 

października oraz 28 października br., w toku prowadzonego postępowania, jednogłośnie ustaliła, że 

wniosek jest zasadny. Na terenie Gminy Gniezno od lat już nie funkcjonuje taka forma komunikacji. W 

związku z czasową oraz ilościową likwidacją połączeń autobusowych na terenie naszego regionu, 

reaktywacja pasażerskich połączeń kolejowych jest zasadna. 

Powyższą treść apelu Komisja jednogłośnie przyjęła pozytywnie. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy Państwo radni mają do tego projektu pytania? Dla 

niewtajemniczonych tylko dodam, że ta linia przebiega w znacznej części przez naszą gminę. Ona rusza 

z miasta Gniezna, Gniezno-Winiary, potem przez Zdziechowę. w Zdziechowie kiedyś był przystanek 

kolejowy, ale od dawna nie funkcjonuje. Potem jedzie przez Gminę Mieleszyn, trafia do Janowca i dalej 

na Pomorze. Ja pamiętam czasy jak te pociągi jeździły pełne. Sam dojeżdżałem z m. Kłecko do szkoły 

średniej. Pociągi były pełne. One prawie razem przyjeżdżały – ten ze Skoków i ten z Janowca. Jest to 

bardzo zasadne, ale trzeba znaleźć setki milionów na całą linię. Dość mocno w tym kierunku działają te 

samorządy położone na północy, bo oni są właściwie wykluczeni. Tak jak u nas mamy powiedzmy zasięg 

metropolii poznańskiej kolejowej, to oni są trochę powykluczani, dlatego są mocno za tym, żeby 

chociaż od tamtej strony cząstkowo tą linię uruchomić. 

Dziękuję i poddaję pod głosowanie apel Rady Gminy Gniezno do rządu Rzeczpospolitej Polskiej, 

Ministerstwa Infrastruktury i PKP TLK S.A. ws. rewitalizacji linii kolejowej nr 281, z przystankami 
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kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno-Więcbork-Chojnice. Kto z Pań i Panów radnych jest za 

poparciem apelu – proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła Apel nr 1/2021 Rady Gminy Gniezno z dnia 28 października 2021 r. 
do: Rządu Rzeczypospolitej Polskiej, Ministerstwa Infrastruktury i PKP PLK SA w sprawie: 
rewitalizacji linii kolejowej nr 281 z przystankami kolejowymi i dworcami na odcinku Gniezno - 
Więcbork – Chojnice 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Apel został podjęty większością głosów – 13 głosów za, 1 osoba 

się wstrzymała. 

To było, drodzy Państwo, ostatnie głosowanie zgodnie z porządkiem obrad. Zamykam punkt 7  

i przechodzimy do punktu 8 – „Informacja o zapytaniach i interpelacjach radnych”. 

 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przedstawię pokrótce co się wydarzyło od ostatniej sesji: 

- 1 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego Mariana Kaźmierczaka z dnia  

19 września ws. zaplanowania i zabezpieczenia na 2022r. środków finansowych, niezbędnych do 

opracowania projektu oświetlenia drogi na terenie os. Wierzbowego w Jankówku 

- 12 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego Bolesława Dziela z dnia 28 września ws. 

uwzględnienia w planach inwestycyjnych Gminy Gniezno na 2022r. wykonania nakładki bitumicznej 

drogi w Strzyżewie Smykowym 

- 12 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego Bolesława Dziela z dnia 28 września ws. 

uwzględnienia w planach inwestycyjnych Gminy Gniezno na 2022r. wykonania nakładki bitumicznej 

drogi nr 287020P w Strzyżewie Paczkowym 

- 12 października wpłynęła informacja o przekazaniu do Powiatowego Zarządu Dróg w Gnieźnie 

interpelacji radnego Bolesława Dziela z dnia 28 września ws. budowy chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej nr 2167P w Strzyżewie Paczkowym 

- 14 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnej Marii Brykczyńskiej z dnia 30 września 

ws. umieszczenia tzw. „spowalniaczy” na odcinku nowo wybudowanej drogi gminnej w Lubochni, 

łączącej Gminę Gniezno z Gminą Trzemeszno 

- 14 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnej Marii Brykczyńskiej z dnia 30 września 

ws. budowy drogi rowerowo-pieszej w m. Lubochnia, przy drodze przechodzącej przez  

os. Sosnowe 

- 14 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnej Marii Brykczyńskiej z dnia 30 września 

ws. zamontowania lamp oraz latarni, w celu oświetlenia drogi nr 287029P, łączącej starą Lubochnię z 

os. Modrzewiowym w Lubochni 

- 14 października wpłynęła odpowiedź na interpelację radnej Marii Brykczyńskiej z dnia 30 września 

ws. budowy chodnika w m. Kalina 

- 6 października radna Maria Brykczyńska złożyła interpelację ws. umieszczenia „spowalniaczy” na 

drodze osiedlowej lub zamontowania znaków ograniczających prędkość (odpowiedź Wójta Gminy 

Gniezno otrzymaliśmy 19 października) 
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- 6 października radna Maria Brykczyńska złożyła interpelację ws. zamontowania lustra drogowego przy 

wyjeździe z os. Bukowego w Lubochni na drogę gminną, łączącą Gminę Gniezno i Gminę Trzemeszno 

(odpowiedź wpłynęła 19 października) 

- 11 października radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska złożyła interpelację ws. montażu dwóch par 

znaków D-40 i D-41 na zjazdach z drogi wojewódzkiej na os. Porzeczkowe w Piekarach (odpowiedź 

wpłynęła w dniu 21 października) 

- 11 października radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska złożyła zapytanie ws. oględzin z udziałem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich dot. przesunięcia przystanku autobusowego w Piekarach (odpowiedź 

otrzymaliśmy w dniu 25 października) 

- 14 października radna Agata Górna złożyła interpelację ws. autobusu szkolnego (odpowiedź od Wójta 

Gminy Gniezno wpłynęła w dniu 27 października) 

- 26 października radna Kamila Butrymowicz złożyła interpelację z wnioskiem o umieszczenie w 

projekcie budżetu na 2022r. 5 imprez.  

To są wszystkie interpelacje i zapytania do tego momentu. Czy są jakieś pytania, drodzy Państwo?  

Czy ktoś by chciał może jakąś interpelację złożyć? Nie ma, w takim razie zamykam ten punkt.  

Był to punkt 8, a teraz przechodzimy do punktu 9 – „Zapytania i wolne głosy”. 

 

9. Zapytania i wolne głosy 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, drodzy Państwo. Proszę bardzo, Pan radny Marian 

Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dziękuję Panie Przewodniczący. Mam pytanie do Pani Wójt, jako 

kontynuację tego, o co pytaliśmy na poprzedniej sesji. Pytania zadawał Pan radny Ciesielski, a ponieważ 

w międzyczasie w przestrzeni publicznej pojawiły się pewne informacje dot. zagospodarowania 

pomieszczenia po dawnej bibliotece gminnej w Zdziechowie; wiąże się to z interpelacją moją, wiąże się 

to z wnioskiem złożonym przez Radę Sołecką ze Zdziechowy, to chciałbym, żeby Pani Wójt ostatecznie 

nas poinformowała, jaka jest jej decyzja; jakie kroki w tym zakresie będą podjęte. Dziękuję. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Odpowiadając na pytanie – jak się domyślam, chodzi o organizację Izby Pamięci. 

Informuję, że wniosek Państwa w zakresie przeznaczenia pomieszczeń po bibliotece został rozpatrzony 

w taki sposób, iż te pomieszczenia zostaną przypisane do Koła Gospodyń Wiejskich w Zdziechowie i to 

Koło będzie tutaj bezpośrednio użytkownikiem tych pomieszczeń. Co do lokalizacji Izby Tradycji, 

planuje się taką Izbę zorganizować na terenie Szkoły im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 w 

Zdziechowie. Odpowiednie działania, jeśli chodzi o przygotowanie Izby, są już prowadzone. Będziemy 

też próbowali pozyskać środki zewnętrzne na utworzenie takiej Izby. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Panie radny? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dziękuję, Pani Wójt, za odpowiedź, bo już teraz wiem, że nie krąży w 

przestrzeni coś niestworzonego tylko są fakty, po prostu. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze w tym punkcie? Proszę bardzo, 

Pan radny Łukasz Ciesielski. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja tylko kontynuując wątek pytania i 

odpowiedzi, chciałbym zapytać Panią Wójt: rozumiem, że Izba Tradycji będzie w szkole, tak? Z tego co 

Pani powiedziała. Rozumiem, że miejsce na to się znalazło. Moje pytanie: kto będzie się zajmował tą 
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Izbą Tradycji? Czy to będzie powierzone komuś przez dyrektora? Czy to będzie ktoś inny? Też w 

przestrzeni publicznej krąży informacja, że Koło Gospodyń Wiejskich składa właśnie wniosek na tą Izbę 

Tradycji, więc może coś bliżej by nam Pani dopowiedziała, bo mieszkańcy też są ciekawi. Jak już jestem 

przy głosie to chciałbym dopytać, czy w tej sprawie sołtys i Rada Sołecka wsi Zdziechowa poparła 

właśnie taką inicjatywę, aby to było w szkole? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Jeśli chodzi o aplikowanie o środki zewnętrzne, to takie są kryteria naboru, stąd 

też to właśnie Koło Gospodyń Wiejskich, jako organizacja pozarządowa, mogła złożyć taki wniosek i 

taki wniosek jest przygotowywany. Ja powiem posiłkując się przykładami z innych gmin, w których 

działają izby pamięci – one są prowadzone przez właśnie organizacje pozarządowe. Co do struktury 

organizacyjnej to będę wypowiadać się Państwu jak już będę taki schemat organizacyjny miała 

przygotowany, a dokona się to dopiero w przyszłym roku budżetowym. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: To dopytam jeszcze tak do końca, bo jeśli to będzie w budynku szkoły, a 

aplikację składa Koło Gospodyń, do końca Pani Wójt jeszcze dzisiaj nie powie nam, kto się będzie tym 

zajmował, to takie pytanie: kto będzie utrzymywał i ponosił koszty tej Izby?  Czy to będzie szkoła, 

dyrektor w swoim budżecie planował takie wydatki? Czy też poniekąd Koło Gospodyń Wiejskich się 

włączy w to i też będzie się w jakiś sposób dokładało do tego z racji tego, że aplikują? Jak to będzie 

wyglądało? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak jak powiedziałam przed chwilą – schemat organizacyjny jest w trakcie 

przygotowywania. Trochę Pan oczekuje przedwcześnie takich informacji.  

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Pani Wójt, może nie przedwcześnie, tylko byśmy chcieli – jako mieszkańcy – 

wiedzieć kto będzie się tym zajmował w przyszłości. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Składamy wniosek o dofinansowanie. Jeśli uda się pozyskać środki, to wtedy 

będziemy przygotowywać właściwą organizację, zarządzanie tym punktem. Będziemy Państwa na 

bieżąco informować. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Panie Przewodniczący, dziękuję bardzo. Jeszcze jedno pytanie do Pani Wójt. 

Pani Wójt nie wspomniała dzisiaj o częściowej rewitalizacji stawu w Zdziechowie. Na dzień dzisiejszy 

jest to wypompowanie wody, odmulenie, pojawił się ładny płot. Chciałbym zapytać, czy to już będzie 

koniec tej rewitalizacji? Czy w przyszłości Państwo myślą o wymianie tych zapór, które się osuwają?  

Jeśli tak, to kiedy to nastąpi? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Zakres przeprowadzonej rewitalizacji jest określony zgodnie z podpisaną 

umową. Wykonane zostały w większości te prace. Ogrodzenie jest zakończone lub w trakcie, tak? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jeszcze takie drobne rzeczy zostały, ale ogrodzenie już istnieje. 

 

- Wójt Maria Suplicka: To umowa decyduje tutaj o tym, jaki jest ten zakres. Jeśli chodzi o ewentualne 

rozszerzenie na te elementy, o których Pan wspomina, to wiąże się to z dodatkowymi kosztami, na 

które musielibyśmy przeznaczyć środki. Szacując zakres robót przyjęliśmy, że konieczne roboty, które 

będą przeprowadzone, będą miały właśnie taki a nie inny charakter, za taką a nie inną kwotę. 
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- Radny Łukasz Ciesielski: Jeśli można dopytać – o jakiej kwocie końcowej mówimy? Umowa była 

wstępnie podpisana na czyszczenie i wypompowanie, do tego doszedł płot. Czy Pani Wójt mogłaby 

zdradzić nam kwotę? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja w tej chwili nie pamiętam tej kwoty. Panie Kierowniku, możemy tą kwotę 

ustalić? Zaraz będziemy mieli informację. 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Pan radny Marian Kaźmierczak, proszę. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Pozwolę sobie jeszcze na słówka trzy. Ja mam nadzieję zgodnie z tym, co 

Pani Wójt powiedziała, że będziemy troszkę lepiej informowani. Pani Wójt mówi: „będę informowała 

na bieżąco ws. Izby Tradycji, Koła Gospodyń itd.”, więc mam nadzieję, że troszkę lepiej; że nie z 

przestrzeni publicznej tylko od Pani Wójt będziemy pozyskiwać informacje. To jest pierwsza rzecz. 

Druga rzecz – Izba Tradycji w szkole. Dokładnie pamiętam, że kiedy mieliśmy wizję lokalną 

pomieszczenia to wnioskowałem i wówczas się okazało, że nie ma takiej możliwości. Dzisiaj możliwość 

będzie i rozumiem, że będzie dlatego, że pan dyrektor wyszedł z taką inicjatywą. To też z przestrzeni 

publicznej. Po trzecie – chciałbym przypomnieć, że wszelkie działania na terenie szkoły dotyczą szkoły. 

Myśmy już złamali ustawę o organizacji szkolnictwa, wprowadzając dwa obiekty zewnętrzne do szkoły. 

Możemy złamać po raz trzeci. Dziękuję.  

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja może odpowiem w kwestii informowania. Tutaj na bieżąco Państwa 

informowałam, że jestem w bezpośrednim kontakcie z panią sołtys. Istotnie pani sołtys tutaj w sposób 

ustny otrzymywała informacje, ale pomimo tego obiecałam, że do końca października będzie pisemna 

odpowiedź we wnioskowanej przez Państwa sprawie. Taką odpowiedź Państwo otrzymacie. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czy jeszcze Państwo mają w tym punkcie zapytania i wnioski?  

W oczekiwaniu na przyjście Pana Kierownika jeszcze wspomnę, że kolejna sesja jest planowana na  

25 listopada. Jest także planowane wspólne posiedzenie wszystkich komisji, na którym będziemy 

omawiać projekt budżetu na 2022r., który nam przedstawi Pani Wójt. Jest to przewidziane na  

10 listopada – środa, godz. 10:30. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś zapytania lub wolne głosy? 

Panie radny, mogę sesję zamknąć czy czekamy na Pana Kierownika? Drodzy Państwo, ja za chwilę 

zamknę sesję, bo już nie ma pytań, a Pan Kierownik jak się pojawi to Państwu tą informację przekaże. 

 

10. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, wobec wyczerpania porządku obrad, zamykam 

XLII sesję Rady Gminy Gniezno. 

Dziękuję Państwu za udział. Dziękuję Państwu, którzy nas obserwowali podczas transmisji. 

Do zobaczenia za 4 tygodnie w dniu 25 listopada. Dziękuję bardzo. 

 

Obrady XLII sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 14.46. 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

Biuro Rady Gminy Gniezno     Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 


